
امسال سرانه مدارس 
مستقیم  واریز می شود

ایسنا: وزیر آموزش و پرورش از اختصاص 12 درصدی 
اعتبارات عمرانی در تجهیز مدارس خبر داد و گفت: از 
این پس سرانه مدارس بدون هیچ واسطه ای و مستقیم 
به حس��اب خود مدارس واریز می ش��ود. حمیدرضا 
حاجی بابای��ی در همای��ش فرهنگ آفرینان فاطمی 
همچنین اظهار داش��ت: مدارس تیزهوش��ان، نمونه 
دولتی و دیگر مدارس ویژه دولتی موظفند 20 درصد 
ظرفیت خ��ود را به فرزندان فرهنگیان بدون دریافت 
هیچ وجهی اختص��اص دهند. حاجی بابایی ادامه داد: 
اگ��ر تعداد فرزندان فرهنگیان ثبت نام ش��ده بیش از 
20 درصد کل ظرفیت ثبت نامی باشد، مبلغ ثبت نام 
بین همه فرزندان فرهنگیان تقسیم می شود. وی در 
ادامه با اشاره به جایگاه والای علمی حضرت زهرا )س(

افزود: حضرت فاطمه)س( اجتماعی ترین و عالم ترین 
زن در زم��ان خود بود به گونه ای که در اس��تدلالات 
علمی حضوری فعال داشت و از هدف خود یک قدم 

عقب نشینی نکرد. 

55 هزار نفر در کارشناسی ارشد 
پذیرفته می شوند

مهر: معاون س��ازمان سنجش آموزش کشور آخرین 
مهلت انتخاب رش��ته آزمون کارشناس��ی ارشد سال 
1389 را تا ساعت 24 امروز 10 خردادماه اعلام کرد و 
گفت: داوطلبان مجاز هستند تا یکصد کد رشته محل 
را انتخاب کنند. ابراهیم خدایی افزود: 213 هزار نفر در 
کنکور کارشناسی ارشد سال 1389 مجاز به انتخاب 
رشته شدند که با احتساب متقاضیانی که در 2 رشته 
ش��رکت کرده بودند، بالغ بر 222 هزار نفر در آزمون 
مجاز شدند. وی اظهار داشت: از تعداد کل افراد مجاز 
آزمون اسامی 50 هزار نفر به عنوان پذیرفته شده نهایی 
اعلام می شود که با احتساب استعدادهای درخشانی 
که با تأیید س��ازمان س��نجش معرفی می شوند، این 

تعداد به بیش از 55 هزار نفر می رسد.
 

 اتمام واگذاری 
کارت های معافیت 3 برادری

مهر: رئیس سازمان نظام وظیفه عمومی کشور با اعلام 
اتمام ص��دور و تحویل تمام کارت های معافیت طرح 
3 ب��رادری گفت: افرادی ک��ه تاکنون کارت معافیت 
خود را دریافت نکرده اند برای بررسی نقص پرونده به 
مراکز پلیس +10 مراجعه کنند. محمد جواد  زاده کمند 
افزود: در حال حاضر کارت معافیت تمام مش��مولان 
ط��رح 3 برادری که پرونده آنان کامل بوده صادر و به 
آنان تحویل داده ش��ده اس��ت. وی ادامه داد: افرادی 
که تاکنون موفق به دریافت کارت های معافیت خود 
نشده اند باید به مرکز پلیس+10  که پرونده خود را به 
آنجا تحویل داده اند مراجعه کرده و اقدام به رفع نواقص 
موجود در پرونده خود کنند. رئیس مرکز نظام وظیفه  
عمومی تصریح کرد: این افراد می توانند با مراجعه به 
مراکز پلیس+10 از نقایص پرونده خود مطلع شده و 
با تکمیل پرونده هر چه سریع تر زمینه دریافت کارت 

معافیت خود را فراهم کنند. 

بیشتر استفاده کنندگان مدارک جعلی 
مشمولان سربازی هستند

مه�ر: رئیس مرک��ز صدور گذرنامه نی��روی انتظامی 
گفت: بیشتر اس��تفاده کنندگان مدارک جعلی برای 
صدور گذرنامه افرادی هستند که در سن مشمولیت 
خدمت نظام وظیفه قرار دارند. سرهنگ صادقی افزود: 
اف��رادی که به دلیل نداش��تن کارت معافیت و پایان 
خدمت سربازی نمی توانند از کشور خارج شوند، جذب 
باندهای جعل اسناد شده و با پرداخت مبالغ هنگفت، 
اس��ناد و مدارکی جعلی تهیه می کنند. وی ادامه داد: 
بیشتر این افراد با جعل کارت معافیت خدمت سربازی 
قصد خروج از کش��ور را دارند که ماموران گذرنامه به 
وسیله دستگاه های پیشرفته متوجه این موضوع شده و 

از صدور گذرنامه برای آنان جلوگیری می کنند. 

 ابلاغ دستورالعمل 
ارتقای اورژانس بیمارستانی

ارتقای اورژانس های بیمارستانی یکی از برنامه های 
اصلی وزارت بهداش��ت، درمان و آموزش پزشکی بوده 
که دس��تورالعمل این س��اماندهی و ارتق��ای اورژانس 
بیمارس��تان های دولتی و خصوصی 15 خ��رداد ابلاغ 
می ش��ود. به گزارش روابط عمومی وزارت بهداش��ت، 
درمان و آموزش پزش��کی، مرضیه وحید دستجردی با 
بیان این مطلب گفت: در س��ال 25 تا 30 میلیون نفر 
از هموطنان به اورژانس بیمارستان ها به دلیل مشکلات 
و مس��ائل درمان��ی مراجعه می کنند ک��ه این بیماران 
حتی در س��اعات نیمه ش��ب یا روزه��ای تعطیل باید 
خدمات خوب دریافت کنند. وزیر بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزشکی افزود: این ساماندهی و ارتقای اورژانس 
رضایتمندی مردم را به دنبال خواهد داشت. وی به تمام 
بیمارستان های کش��ور توصیه کرد، بحث ساماندهی 
اورژانس بیمارستانی را جدی بگیرند در غیراین صورت 
دچار مشکل در اعتباربخشی خواهند شد. دستجردی 
تصریح کرد: تمام امکانات ما به منظور س��طح بندی و 
خدمت رسانی به مردم بوده و مراکز درمانی که خدمات 
خوب و بموقع به بیم��اران ارائه و رضایت خاطر آنها را 
جلب می کنند، این مهم در کس��ب اعتباربخشی آنان 

تاثیر بسزایی خواهد داشت.

 معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش: 
بر اس��اس برنامه پنجم توس��عه بای��د 50درصد از 
دانش آموزان متوس��طه در دوره های فنی و حرفه ای 

تحصیل کنند.
 رئیس انستیتو پاستور: ساخت واکسن ایدز به دلیل 

تغییر مداوم ویروس »اچ ای وی«  امکان پذیر نیست.
 مدیرکل آزمایشگاه مرجع سلامت وزارت بهداشت 
گفت: معاونت توسعه وزارت بهداشت قانون بهره وری 
ش��اغلان بالینی را فقط برای جامعه پرستاری ابلاغ 

کرده است.
 رئیس مرکز تحقیقات کنترل دخانیات دانش��گاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی: 15 تا 20 درصد ایرانی ها 

سیگار می کشند.

نصب 4 دستگاه پل عابر پیاده
منطقه 5: 4 دستگاه پل عابر پیاده به منظور ایمن سازی 
شبکه بزرگراهی غرب تهران و کاهش حوادث رانندگی 
در بزرگراه شهید باکری نصب شد. حمیدرضا معظمی، 
معاون حمل و نقل منطقه 5 با بیان اینکه بزرگراه شهید 
باکری به عنوان تکمیل کننده ش��بکه بزرگراهی غرب 
تهران اس��ت، گفت: با توجه به اتص��ال بزرگراه باکری 
به 7 تقاطع و همچنین حجم تردد در این مس��یر بنا 
به سیاس��ت های مدیریت شهری مبنی بر ایمن سازی 
ش��بکه بزرگراهی احداث پل عابر پیاده در دستور کار 
ق��رار گرفت. وی با بیان اینکه نصب پل های عابر پیاده 
عملکرد معابر ش��هری و بزرگراهی را افزایش می دهد، 
افزود: پس از مطالعات صورت گرفته پل ها در نقاطی که 
از حجم تردد بیشتری برخوردارند و حادثه خیز هستند، 

احداث شدند.

3 مسیر دوچرخه در جنوب
منطقه 20: شهرداری این منطقه به منظور ترویج ورزش 
همگانی و تشویق شهروندان به انجام فعالیت های ورزشی 
اقدام به احداث 3 مسیر دوچرخه سواری در این منطقه 
کرده است. مجتبی عبداللهی شهردار منطقه 20با اشاره 
به اینکه نخستین مس��یر دوچرخه سواری این منطقه 
از ایس��تگاه متروی شهرری تا میدان شهید مدرس در 
ضلع غربی حرم حضرت عبدالعظیم )ع( در دی ماه سال 
گذشته به بهره برداری رسیده است، افزود: علاقه مندان به 
دوچرخه سواری می توانند با ارائه کارت شناسایی معتبر 
به مسؤول ایستگاه ها، کارت های الکترونیکی مخصوص 
را دریافت و به طور رایگان از س��اعت 8 صبح الی 16 از 
دوچرخه های موجود در ایستگاه ها استفاده کنند ضمن 
اینکه همراه هر دوچرخه قفل و وسایل جانبی مورد نیاز 

نیز به متقاضی واگذار می شود.
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جامعه 6

رئیس شورای اسلامی شهر تهران:

گسترش ورزش همگانی از دغدغه های مدیریت شهری است  

با کمك 5 میلیارد توماني خیرین سلامت انجام مي شود

بازسازی تنها بیمارستان فوق تخصصي پوست خاورمیانه 

رئیس شورای اسلامی شهر تهران عدم تحرک مردم در 
زندگی شهرنشینی و نیاز به گسترش ورزش همگانی را یکی 
از دغدغه های مدیریت شهری پایتخت برشمرد. به گزارش 
روابط عمومی معاونت امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری 
تهران، رئیس شورای اسلامی شهر تهران در دومین همایش 
ملی توسعه ورزش شهروندی گفت: ورزش در دنیای امروز 
امری لازم و به تعبیر رهبر انقلاب، واجب است لذا توجه به 
گس��ترش ورزش همگانی که با توده مردم س��ر و کار دارد 
از اولویت های مدیریت ش��هری محسوب می شود. مهدی 
چمران شهرس��ازی مدرن را مورد توجه ق��رار داد و گفت: 
در دوران گذش��ته فضاهای خاصی برای پرداختن مردم به 
حرکات ورزش��ی وجود نداشته چراکه زندگی مردم سراسر 
تحرک و به تبع آن نشاط و سلامتی بوده است ولی دنیای 
کنونی به دلیل عدم تحرک و به وجود آمدن آس��یب های 
جسمی و روانی ناشی از آن، ایجاد فضاها و اماکن ویژه ورزش 
را در حیطه شهرس��ازی مدرن تعریف کرده است.وی ادامه 
داد: ما نیز در کلانش��هری همچون تهران در راستای طرح 
جامع و تفصیلی پایتخت، س��رانه های ورزشی را تعریف و 
طراحی کرده ایم. چمران افزود: اگرچه وجود یک مترمربع 

س��رانه ورزش��ی در طرح جامع پیش بینی  شده است، ولی 
هنوز تا رسیدن به نقطه مطلوب فاصله زیادی داریم. رئیس 
شورای اسلامی شهر تهران در عین حال تاکید کرد: در حال 
حاضر حتی پیاده روهای ما مناسب پیاده روی نیستند و این 
مشکلی اس��ت که باید برطرف شود چراکه پیاده روی یکی 
از همگانی ترین ورزش هایی اس��ت که می تواند در خدمت 
سلامت مردم باشد.وی خاطرنشان کرد: در شورای اسلامی 
ش��هر تهران همواره توجه خاصی به بح��ث ورزش بوده و 
اس��تمرار نیز خواهد یافت. برنامه ها نیز به گونه ای طراحی 
شده که ورزش همگانی در تهران همواره وضع بهتری نسبت 
به قبل داشته باشد چراکه ما معتقدیم ورزش از ضروریات 
زندگی شهری است. چمران اظهار امیدواری کرد که با فراهم 
آوردن امکانات لازم و افزایش س��رانه های ورزش��ی بزودی 
شاهد همه گیر شدن ورزش همگانی در پایتخت باشیم. وی 
همچنین اعمال مدیریت واحد ورزش ش��هری را ضرورتی 
انکارناپذیر خواند و گفت: ما مصمم هستیم مدیریت واحد 
شهری از جمله مدیریت واحد در بخش ورزش را به وجود 
آوریم چراکه اثرات نیکوی این طرح نصیب شهروندان تهرانی 

خواهد شد. 

رئیس بیمارستان فوق تخصصي بیماري هاي پوست و مو 
رازي گفت: خیرین س��لامت 5 میلیارد تومان براي ساخت 
ساختمان جدید بیمارستان 80 ساله رازي که تنها بیمارستان 
فوق تخصصي پوست خاورمیانه است هزینه کردند. نفیسه 
اسماعیلي در آستانه برگزاري نخستین اجلاس بین المللي 
نیکوکاري با اشاره به قدمت 80 ساله مرکز آموزشي و درماني 
رازي اظهار کرد: اکنون ساختمان جدید این مرکز در فضایي 
به وس��عت 12هزار مترمربع در حال ساخت است و تاکنون 
10تا 15درصد پیشرفت فیزیکي دارد، احداث این ساختمان 
جدید به حدود 12میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد که 40درصد 
از آن توس��ط خیرین پرداخت مي ش��ود. وي اضافه کرد: با 
وجود پیشرفت علم پزشکي و ضرورت استفاده از دستگاه ها 
و تجهیزات نوین پزشکي، فضاي محدود ساختمان قدیمي 
مانعي براي استفاده از امکانات جدید و ارائه خدمات آموزشي- 
درماني با کیفیت بود. اسماعیلي اضافه کرد: همچنین با توجه 

به خودگردان بودن مراکز آموزشي- درماني دولتي به جاي 
ارتقاي کیفیت خدمات درماني ما ناگزیر بودیم بخش��ي از 
درآمد بیمارس��تان را صرف ترمیم و بازس��ازي س��اختمان 
فرس��وده تنها مرکز فوق تخصصي بیماري هاي پوست و مو 
کنیم. رئیس بیمارستان فوق تخصصي بیماري هاي پوست 
و م��و رازي بازس��ازي این مرک��ز را به علت قدم��ت زیاد و 
فرسودگي ناشي از آن مقرون به صرفه ندانست و در ادامه به 
محدودیت منابع مالي دانشگاه علوم پزشکي تهران و وزارت 
بهداشت اش��اره کرد و افزود: از این رو تلاش شد تا از کمک 
مادي و فکري مجمع خیرین س��لامت در این راه اس��تفاده 
شود. اسماعیلی با بیان اینکه همزمان با ساخت ساختمان 
جدید در فضایی به مساحت 12 هزار مترمربع و در 8 طبقه، 
بیمارستان همچنان به ارائه خدمات درمانی و آموزشی خود 
در س��اختمان قدیمی ادامه می دهد، افزود: این مرکز شامل 
بخش های بستری مردان، زنان، جراحی تومورهای پوستی 

و ترمیمی و کلینیک های فوق تخصصی لیزر، فتوتراپی، اتاق 
عمل سرپایی، زیبایی، جراحی ترمیمی و کلینیک تشخیصی 
درمانی تومورهای پوستی اس��ت. وي ادامه داد: بیمارستان 
فوق تخصصي رازي به طور میانگین روزانه پذیراي یک هزار 
مراجعه کننده براي دریافت خدمات درماني س��رپایي است. 
رئیس بیمارس��تان فوق تخصصي بیماري هاي پوست و مو 
رازي بهترین سرمایه گذاري براي باقیات و صالحات را هزینه 
در بخش هایي دانس��ت که مس��تقیماً خدمات باکیفیت با 
هزینه ه��ا و تعرفه هاي دولتي ارائه مي کنند و در ادامه افزود: 
تربیت پزش��کان و نیرو هاي تخصص��ي و فوق تخصصي در 
این مرکز آموزش��ي برکات حاصل از این اقدام خداپسندانه 
را به دنبال خواهد داشت. اسماعیلي نهضت مجمع خیرین 
سلامت در نوس��ازي مراکز درماني سراسر کشور را اقدامي 
ارزنده برش��مرد و یادآور ش��د: این حرکت پی��ش از این در 
ش��هر هاي کوچک کشور انجام شده بود اما از حدود 2 سال 

پیش با تشکیل مجمع خیرین سلامت ش��اهد آغاز آن در 
مراکز آموزش��ي- درماني دولتي در شهر تهران هستیم. وي 
اقدامات خیرین نیکوکار را با روحیه خداپسندانه و فرهنگ 
نوعدوستي ایرانیان عجین دانست و یادآورشد: از دیرباز شاهد 
وقف درمانگا ه هاي خیریه در گوشه و کنار کشورمان بودیم اما 
امیدواریم در سطح وسیع تر شاهد افزایش همکاري نیکوکاران 
خیر باشیم. مرکز آموزشي و درماني فوق تخصصي پوست و 
مو رازي با قدمت 80 ساله در فضایي به مساحت 4 هزار متر 
زیر بنا در منطقه اي در جنوب شهر تهران واقع است و تنها 
مرکز فوق تخصصي بیماري هاي پوست و مو در خاورمیانه 
به شمار مي آید. نخستین اجلاس بین المللي نیکوکاري به 
همت بنیاد خیریه فردوس به ریاس��ت سیدرضا نیري، اول 
و دوم تیر با حضور مسؤولان عالیرتبه کشور و سازمان هاي 
جهاني و بیش از300 نیکوکار ایراني و 70 میهمان خارجي 

در تهران برگزار مي شود. 

عضو هیات امنای دانشگاه آزاد اسلامی نخستین اولویت 
هیات امنا را معرفی گزینه های پیش��نهادی برای ریاست 
دانش��گاه بیان و همچنین اظهار کرد: طرح کاهش شهریه 
و افزایش کیفیت دانشگاه آزاد از دیگر اولویت هاست. دکتر 
محمدحس��ن شجاعی فرد در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
میزان آش��نایی خود با دانش��گاه آزاد اسلامی گفت: بنده 
از نخستین افرادی هس��تم که 28 سال پیش آیین نامه و 
اساس��نامه تشکیل دانش��گاه آزاد را نوشتم، این اساسنامه 
توسط 3 نفر نوشته شد و مورد تصویب قرار گرفت و دانشگاه 
آزاد بر اس��اس آن تشکیل شد. عضو هیات امنای دانشگاه 
آزاد اسلامی در ادامه با اشاره به تعیین مهلت یک ماهه از 
سوی شورایعالی انقلاب فرهنگی برای معرفی گزینه های 
پیشنهادی برای ریاست دانشگاه آزاد اظهار امیدواری کرد 
که در فاصله یک ماه با تشکیل جلسه هیات امنا، گزینه های 
پیشنهادی تعیین و معرفی شوند. شجاعی فرد درباره زمان 
برگزاری نخستین جلسه هیات امنا نیز گفت: این موضوع 
هنوز مشخص نیست و این موضوع از سوی رئیس هیات امنا 
و وزیر تعیین می شود. وی درباره گزینه های پیشنهادی و 
اولویت های تعیین رئیس دانشگاه آزاد اظهار کرد: رئیس آتی 
دانشگاه آزاد اسلامی باید دارای صبغه درخشان دانشگاهی و 
توان مدیریتی خوب باشد تا بتواند مجموعه دانشگاه آزاد را 
اداره کند. عضو هیات امنای دانشگاه آزاد درباره کاندیداهای 
مورد نظر گفت: هیات موسس باید کاندیداهای مورد نظر 
خود را به هیات امنا معرفی کند و این س��وال باید از آنها 

ش��ود. وی در عین حال درباره امکان معرفی جاسبی برای 
ریاست دانشگاه آزاد، گفت: دکتر جاسبی نیز می تواند یکی 
از کاندیداها باشند. اگر خود ایشان داوطلب باشند یا هیات 
موس��س معرفی کنند به عنوان یک کاندیدا در هیات امنا 
مورد بررس��ی ق��رار می گیرد. ش��جاعی فرد در ادامه دیگر 
اولویت های پیش روی هیات امنای دانش��گاه آزاد اسلامی 
را کنترل هزینه تحصیل در این دانش��گاه و کاهش شهریه  
دانش��جویان بیان کرد و گفت: کاهش شهریه برای ما یک 
محور اس��ت. وی افزود: شهریه  دانش��گاه آزاد 4 سال است 
که افزایش نیافته و باید بررس��ی ش��ود که با توجه به نرخ 
تورم چگونه می توان ش��هریه دانشگاه را کاهش داد. این از 

وظایف هیات امناست که طرحی را بررسی و تهیه کند تا 
با کاهش هزینه ها 10 تا 20 درصد شهریه دانشجویان نیز 
کاهش یابد. عضو هیات امنای دانشگاه آزاد اسلامی، یکی 
دیگر از اولویت ه��ای هیات  امنا را مباحث فرهنگی خواند 
و در این راس��تا به سیاست بومی سازی دانشجو و تسهیل 
نقل و انتقال دانشجویان بویژه دانشجویان دختر اشاره کرد 
و گفت: موضوع نقل و انتقال دانش��جو از مواردی است که 
خیلی زود انجام می گیرد. اگر این طرح اجرا ش��ود بخش 
عمده ای  از مش��کلات فرهنگی دانشگاه آزاد رفع می شود. 
موضوع کیفیت دانش��گاه آزاد اسلامی از دیگر اولویت های 
هیات امنای دانش��گاه آزاد اس��لامی است که شجاعی فرد 

آن را بیان کرد و گفت: دانشگاه آزاد به اندازه کافی توسعه 
کمی داشته است بنابراین باید برای افزایش کیفیت آموزش 
و تحقیقات در دانش��گاه آزاد تلاش کرد به گونه ای که در 
آینده، دانشگاه آزاد حداقل در مراکز استان ها و شهرستان ها 
همتراز دیگر دانشگاه ها باشد. عضو هیات امنای دانشگاه آزاد 
اس��لامی با بیان اینکه قصد نداریم دانش��گاه آزاد را دولتی 
کنیم، تصریح کرد: درصدد هستیم کیفیت آن را به سمت 
کیفیت دانش��گاه دولتی سوق دهیم، به عبارتی با توجه به 
رشد ش��دید کمی باید رشد کیفی به صورت جدی انجام 
ش��ود و کیفیت آن قابل قبول باشد. وی ساماند هی وضع 
اعضای هیات علمی دانشگاه را از دیگر اولویت ها عنوان کرد 
و گفت:  باید به صورت جدی برای این موضوع فکر ش��ود. 
این طبقه زحمتکش دانش��گاه آزاد در اقصی نقاط کشور، 
تلاش خود را برای ارائه علوم به دانشجویان انجام می دهند 
ولی متاسفانه ساماندهی مطلوبی برای ارتقای سطح علمی 
آنها وجود ندارد. رس��یدگی به وضع کانون ها و تشکل های 
دانش��جویی، پاس��خگویی و رف��ع نیازهای دانش��جویان، 
اعضای هی��ات علمی و کارکنان از دیگ��ر موضوعاتی بود 
که به گفته شجاعی فرد، هیات امنای دانشگاه آزاد باید به 
آنها بپردازد.  ش��جاعی فرد در خاتمه خاطرنش��ان کرد: ما 
خواستار یک دانش��گاه پویا، دینامیک و بانشاط در سطح 
دانش��گاه های کشور هستیم، ظرفیت و پتانسیل برای این 
 کار در دانشگاه آزاد اسلامی وجود دارد و ما باید آن را بیشتر 

عملیاتی کنیم.

عضو جدید هیأت امنا اولویت های دانشگاه آزاد را تشریح کرد

کاهش 20 درصدی شهریه دانشجویان دانشگاه آزاد

رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور:

کارت سوخت موتوسیکلت های فاقد پلاک ملی باطل می شود
رئی��س مرکز ش��ماره گذاری پلیس راه��ور اعلام کرد: 
کارت س��وخت موتوس��یکلت هایی که طب��ق زمان بندی 
اعلام ش��ده برای دریافت پلاک ملی اق��دام نکنند، باطل 
می شود. سرهنگ محمدرضا غلامی در گفت وگو با فارس 
گفت:تعویض پلاک موتوس��یکلت ها از اول اردیبهشت در 
سطح کش��ور به صورت اجباری آغاز شده است. او تصریح 
کرد: مالکان موتوسیکلت ها باید طبق زمان بندی اعلام شده 
از اول اردیبهش��ت برای دریافت پلاک جدید موتوسیکلت 
خود اقدام کنند، اما بررس��ی ها نش��ان می دهد بسیاری از 
مال��کان طبق زمان بندی به مراکز ش��ماره گذاری مراجعه 
نکرده اند. وی اظهار داش��ت: موتوسیکلت های فاقد پلاک 
ملی بر اساس ماده 2 آیین نامه پلیس راهنمایی و رانندگی، 
پلاک شان غیر مجاز تلقی ش��ده و از ترددشان جلوگیری 
خواهد ش��د. س��رهنگ  غلامی افزود: پس از اتمام مهلت 
ش��ماره گذاری موتوس��یکلت ها طبق جدول زمان بندی، 
لیس��ت موتوس��یکلت هایی که برای دریافت پلاک جدید 
اقدام نکرده اند به شرکت پخش فرآورده های نفتی اعلام تا 
کارت  سوخت ش��ان باطل شود. رئیس مرکز شماره گذاری 
پلیس راهور گفت: موتوسیکلت هایی که اولین عدد سمت 

راس��ت پلاک آنها بدون توجه به س��ریال پلاک، اعداد 1 و 
2 اس��ت، به م��دت 3 ماه از ابتدای اردیبهش��ت تا ابتدای 
مرداد 89 موظف به مراجعه برای تعویض پلاک هس��تند. 
وی اظهار داشت: موتوسیکلت هایی که عدد سمت راست 
پلاک آنها اعداد 3 و 4 اس��ت نیز از ابتدای مرداد تا ابتدای 
آب��ان 89، اعداد 5 و 6 از ابتدای آب��ان تا 19 بهمن، اعداد 
7 و 8 از ابتدای بهمن تا ابتدای اردیبهش��ت سال 1390و 
موتوس��یکلت هایی که اولین عدد سمت راست پلاک آنها 
عدد 9 و دیگر اعداد تعویض پلاک نش��ده  باش��د از ابتدای 
اردیبهشت سال 1390 تا ابتدای مرداد سال 1390 فرصت 
خواهند داشت برای تعویض پلاک به مراکز تعویض پلاک 
مراجعه کنند.غلامی افزود: مدارک لازم برای نقل و انتقال یا 
تعویض پلاک موتوسیکلت ها داشتن سند کمپانی، آخرین 
بنچاق محضری، کارت موتور، شناسنامه و کارت ملی مالک، 
کد پستی و برگه احراز محل سکونت به همراه بیمه شخص 
ثالث است. 2میلیون موتوسیکلت نیز در کشور فاقد پلاک 
هستند. فاز دوم تعویض پلاک موتوسیکلت ها از دی سال 
گذشته آغاز شده و مالکان موتوسیکلت ها موظفند پلاک 

ملی و جدید را جایگزین پلاک های قدیمی کنند.
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